

Bestuursvergadering RC Ducks

Datum/Tijd: 04/07/2024 20:00 | *Locatie* Clubhuis/TEAMS

Soort bijeenkomst
Voorzitter
Secretaris

Bestuursvergadering
Steven Soederhuizen
Marjo van den Broek

Aanwezig:
Lars van Beek,
Marjo van den Broek,
Tim Nouwens,
Steven Soederhuizen

Gasten:
Bjorn van Beek – punt 6

Afwezig:

Notulen

Opening, vaststellen agenda, goedkeuring notulen

De vergadering wordt om 20:00 geopend. De agenda en de notulen worden goedgekeurd. De voorzitter heet Tim welkom bij de vergadering.

Mededelingen

Er zijn geen mededelingen.

Bestuurlijk/Algemeen

Wedstrijdsecretaris

Steven heeft gesproken met Remco over de rol van wedstrijdsecretaris. Remco heeft aangegeven dat hij het gaat overwegen en komt erop terug.

Financieel

Het bestuur bespreekt het belang de verbinding van de club met spelers die stoppen te behouden. Naar de toekomst toe wil het bestuur vragen of zij als ondersteunend lid betrokken willen blijven en op die manier nog iets voor de club willen betekenen.

Facilitair

Ledverlichting

In een artikel in het Brabants Centrum werd verhaald over een budgetoverschot bij de gemeente. Het bestuur hoopt dat dit de discussies m.b.t. led verlichting gaat helpen. Lars heeft al aangegeven bij de gemeente dat wij openstaan voor alternatieven naast volledige vergoeding van led verlichting. Steven heeft met 2 sportambtenaren gesproken bij de gemeente. Zij staan positief tegenover een bezoek bij de club samen met de wethouder. Er loopt ook nog een gesprek met Heiko en de partij die een nieuwe condensator aan moet leggen. Misschien moet de mogelijkheid worden overwogen om te beginnen met led verlichting voor de voorste helft van het veld.

Sproeien veld

Lars gaat vragen aan Heiko of hij sproeimeester wil worden na het wegvallen van Piet.

Er is ook nog de vraag wie de eervolle taak van lijnen trekken kan overnemen. Tim zal een handleiding maken hoe de substantie gemengd moet worden. Alternatief is om dit bij toerbeurt in te richten waarbij iedere 2 weken iemand verantwoordelijk wordt om 9 keer lijnen zetten.

Het bestuur bespreekt om oud vrijwilligers/leden te benaderen of zij nog iets voor de club kunnen betekenen.

Technisch

Seizoen 2024/2025

Steven heeft inmiddels gesprekken gevoerd met Oysters. Het bestuur besluit om alleen te clusteren met een team voor 3^{de} klasse. Steven gaat ook nog gesprekken voeren met Dukes om mogelijkheden te onderzoeken.

Ton heeft positief gereageerd om het management van senioren op zich te nemen. M.b.t. training staan er nog zaken open.

Werving initiatief

Bjorn van Beek is aanwezig voor dit punt. Terugblikkend op jaar zijn we te laat begonnen met de plannen die we hadden. De clinics bij de Kindertuin eind september/begin oktober zijn met veel enthousiasme ontvangen evenals het school jeugdtoernooi. Veel is goed gegaan, er waren veel vrijwilligers en er zijn veel lessen gegeven met hele positieve reacties. De Cv100 heeft het initiatief gesponsord. Helaas zijn er ook dingen niet goed gegaan; we hadden eerder moeten beginnen maar ook de samenwerking met buurtsport bracht niet wat we hadden verwacht. De wervingscommissie heeft echter grote stappen gezet en in Augustus volgt een evaluatie. Bjorn gaat nog polsen bij Niall m.b.t. zijn bericht over een scholentoernooi in Zwolle waar 120 kinderen aan deelnamen. Voor het nieuwe seizoen blijft werving een prioriteit maar ook een uitdaging.

Tim vraagt of er een overzicht is welke partijen betrokken zijn en of de rollen duidelijk zijn. Is er een contact persoon die mensen ook aanspreekt als afspraken niet worden nagekomen. Bjorn legt uit dat er wel notulen en agenda's zijn maar dat deze meer kunnen worden geformaliseerd. Het bestuur bespreekt het belang van een overzicht van de initiatieven en activiteiten die er zijn, wie er is betrokken en welke rol iedereen heeft. Tim geeft aan dat het voor de events ook goed is om een draaiboek te hebben. Bjorn zal het contact houden met de scholen en hierover ook communiceren met Tim zodat we weten met welke scholen er contact is en een activiteit is gepland.

De conclusie van het bestuur is dat afgelopen jaar een opstartjaar was waarin we veel hebben geleerd en hebben geïnvesteerd. Naar de toekomst toe moet er een kalender komen met initiatieven en evenementen welke iedere bestuursvergadering wordt besproken. Bjorn zal zo snel mogelijk een overzicht aanleveren.

Tim is van mening dat er nog steeds voldoende mensen zijn om zaken voor elkaar te krijgen. De enige echte verplichting voor leden is nu het ophalen van oud papier. Het bestuur bespreekt alternatieven om leden in te kunnen zetten op activiteiten/facilitaire taken.

Bjorn gaat contact leggen met Pieter voor een rol in de wervingscommissie en zal ook Niels polsen. Bjorn denkt dat er ca 8-10 kinderen interesse hebben in een lidmaatschap.

Het bestuur besluit om 2 proeftrainingen aan te bieden op 21 en 28 augustus hebben we 2 proeftrainingen. Lars, Bjorn en Matz dragen graag bij d.m.v. opvang en bardienst.

Bjorn oppert om flyers te laten drukken en zelf rond te gaan om in brievenbussen te stoppen en via social media te communiceren. Tim stelt voor om een korte compelling story te schrijven. Marjo zal de bestaande jeugdfolder van pdf omzetten in powerpoint zodat hij aangepast kan worden.

Het bestuur besluit dat Marjo het contact is voor de wervingscommissie m.b.t. organisatorische zaken en Tim beschikbaar is voor technische zaken.

Het bestuur gaat bespreken welke taken er nog moeten worden opgepakt en hoe dat bemenst kan worden.

BSO kans de Kindertuin

De vertegenwoordigers van de Kindertuin kunnen vanwege vakanties niet aanwezig zijn maar zien mooie mogelijkheden voor samenwerking. Op 25 juli gaan ze een sportdag organiseren.

Event kalender

Munsel/Selissen event juni 2024 terugblik

Het evenement in juni was een groot succes. Er zijn meer dan 200 bezoekers geweest bij de club. Hopelijk volgen daar nog leden uit.

Ameland terugblik

Het Ameland toernooi was ook succesvol en laat weer zien dat we hier ieder jaar aan moeten deelnemen.

Communicatie

Een actie voor het hele bestuur is om onderwerpen voor een nieuwsbrief aan te leveren bij Steven die er een mooi verhaal van zal maken.

Actielijst

Sommige acties zijn afgerond, anderen worden toegevoegd.

Wvtk

Gasten volgende vergadering

Lars vraagt Heiko of hij aanwezig kan zijn.

Beekvliet college

Tim zal een voorstel doen voor clinics voor het Beekvliet college.

Het bestuur bespreekt nog het belang van een follow-up na evenementen.

De vergadering sluit om 22:10

Besluiten

Proeftrainingen 21 en 28 augustus

Marjo contact voor wervingscommissie re: organisatorisch, Tim re: technisch/rugby